
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 5. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 253
Det fremgår af artiklen ”Demente skal hives ud af farlig medicindøs” bragt i
Berlingske den 25. september 2016, at den tidligere sundheds- og ældremini-
ster vil sætte gang i en nøjere overvågning af forbruget med årlige opgørelser
af, hvor mange demente, der får antipsykotisk medicin, så resultaterne kan
sammenlignes på tværs af kommuner og med resten befolkningen og at tilsy-
net med lægers brug af antipsykotisk medicin til demente samtidig vil blive ud-
videt. Vil ministeren i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget
den 29. november 2016 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål B og C), om
der er sat gang i initiativet? Hvis ikke bedes ministeren redegøre for, hvad år-
sagen er til, at man endnu ikke er gået i gang med initiativet? Der henvises til:
http://www.b.dk/nationalt/demente-skal-hives-ud-af-farlig-medicindoes

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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